
Module Removal & Installation
The Z-Wave module is supplied pre-fitted and should never have to be removed by the user. If a 
situation arises where the module must be removed the following instructions must be carefully 
followed. To remove the module, carefully use the pull tag to remove the module from the Alarm. 
To refit the module plug it into the base of the Alarm while being careful to align the connector pins 
and insert the flexible antenna into the antenna hole (See Fig 1). N.B. Ensure that the module 
is fully inserted.
The Z-Wave RF module will be pre-installed by the manufacturer. If the Z-Wave module is 
removed and fitted to another host Alarm, a label displaying, “Contains FCC ID: A5FEIA600ZW 
Contains IC: 22380-EIA600ZW” must be placed on the new host Alarm, visible when installed 
(see Fig 2). 

FCC
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two 
conditions:
(1) this device may not cause harmful interference, and
(2) this device must accept any interference received, including interference that may cause 
undesired operation.

RF Exposure: This equipment must operate with a separation distance of at least 20cm 
from all persons

ISED
This device complies with ISED’s license-exempt RSSs. Operation is subject to the following two 
conditions:
(1) This device may not cause interference; and
(2) This device must accept any interference, including interference that may cause undesired 
operation of the device.

RF Exposure: This equipment must operate with a separation distance of at least 20cm 
from all person

Retrait & Installation du Module
Le module Z-Wave est pré-installé. Pour retirer le module de l’avertisseur, tirer délicatement sur 
la languette. Pour remettre le module en place, inserez-le à l’arriere de l’avertisseur en faisant 
attention à bien aligner les broches et insérez l’antenne flexible dans le trou conçu à cet effet 
(voir Fig 1).  N.B. Assurez-vous que le module est complètement inséré.
Le module RF Z-Wave vient pré-installé par le fabricant. Si le module Z-Wave est enlevé 
et installé sur un autre Avertisseur, l’étiquette affichant l’identifiant “Contient l’ID FCC: 
A5FEIA600ZW contient IC: 22380-EIA600ZW” visible lors de l’installation (voir Fig 2) doit être 
placée sur le nouvel avertisseur où le module est maintenant installé. 

FCC
Cet appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC américaine. Son fonctionnement 
est soumis aux deux conditions suivantes :
(1) cet appareil ne doit pas provoquer d’interférences nuisibles et
(2) cet appareil doit accepter toutes les interférences, y compris celles qui pourraient provoquer 
un fonctionnement non souhaitable.

Exposition RF: Cet équipement doit fonctionner avec une distance de séparation d’au 
moins 20 cm de toutes les personnes

ISED
Cet appareil est conforme aux RSS exemptées de licence de l’ISED. Le fonctionnement est 
soumis aux deux conditions suivantes:
(1) Cet appareil ne doit pas provoquer d’interférences; et
(2) Cet appareil doit accepter toute interférence, y compris celles pouvant entraîner un 
fonctionnement indésirable de l’appareil.

Exposition RF: Cet équipement doit fonctionner avec une distance de séparation d’au 
moins 20 cm de toutes les personnes
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